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Ciao, Attached  find  the  pictures  of  Our  First  Lady Marsabit  County  at  Obbitu  Children  

home. she   was  very  happy  with  the  environment and good  faces  of  the  children.  she  come  

with  alot  of  Visitors  who  inturn   pressed  the  effort  of  the  Donors.she come  with  

Food,blankected sanitary  powel,balls and  many  other things on  thepictures  and other remaining 

food  she  promised  to  send  soon.  she  also  said  she  will  Complete the  side  of  Shade where it  

has  no  Iron  sheet  and  also  Donate  atleast to Tank  biger  than  ours   for Water  trucking. the  

Issue  of  Risque center  was  also  highlighted  where  she  said the  center  is  well equiped 

interms  of  Infrastructure  and  she  promise to push  for  the  idea when they  get  back  to  office, 

the  other  thing she  said Fencing  where   she  asured the  fencing  has  been  put  in the  budget  

already  and  no  nneed  to  repeat. issue  of  Power  instalation  she  said  its  a national  

Government project  but  will  make  follow  up  by  County  Government  once  you  write a letter  

requesting  for  the same.  

 

Ciao.  

In allegato trovi le foto della visita della nostra First Lady di Marsabit County al villaggio Obbitu 

Children. E' stata molto soddisfatta dell'ambiente e dei bei volti dei bambini. E' venuta con molti 

Visitatori che hanno apprezzato lo sforzo dei nostri Donatori. E' venuta portando cibo, coperte, 

sanitari, palle e molte altre cose che si vedono sulle immagini e ha promesso di mandare presto altro 

cibo. Ha anche detto che completerà il lato del tetto del parco giochi che non ha la copertura in ferro 

ed anche di donare un Tank più grosso dell'attuale nostro per la raccolta dell'acqua. Si è anche 

parlato della questione del Centro Risque. Ha detto che il Villaggio Obbitu è ben equipaggiato di 

infrastrutture e ha promesso di sostenere l'idea quando tornano in ufficio. L'altra cosa che ha detto è 

che la recinzione è già  stata messa nel budget e non è più necessario ripetere. Per il problema del 

collegamento con l'energia elettrica, ha detto che è un progetto del governo nazionale, ma sarà 

seguito dal governo della contea, una volta che si è scritta una lettera di richiesta per lo stesso. 

 
 


